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Statisticky byl loňský rok poprvé velkým propadem v krytí, vrzích a zapsaných štěňatech. Situace se 

výrazně změnila oproti roku 2021, kdy bylo zapsáno 18 vrhů štěňat, proti loňským 8 vrhům. Snížil se i 

počet bonitovaných na obou mladoboleslavských bonitacích. Přesto byly zřízeny a využity 4 nové 

chovatelské stanice. Každá stanice pak měla jen jeden vrh v roce, proti předešlému roku, kdy byla 

jedna využita dokonce 4x a dvě 3x. 

  

Úspěšně proběhlo krytí se třemi zahraničními psy. Z osmi zapsaných vrhů se narodilo celkem 53 

štěňat, zapsáno bylo 35, tedy od každé rodící feny 4,4 štěněte. Tradičně nejvíc bylo 15 modrých, 9 

černých, 5 skvrnitých, 4 černí do modrých, jeden šedý tygr a jediné žluté štěně. 

  

Nestandartní bylo jediné modré se zalomeným ocasem. S maximálním počtem 13ti se narodil vrh ve 

stanici Bohemia Pride se 12 zapsanými vyrovnanými černobílými štěňaty. Císařským řezem rodily tři 

feny, jedna matka po porodu uhynula. K chovu byly převedeny dvě zapůjčené černé feny. Výrazný je 

velký počet po porodu uhynulých 14ti štěňat. Podle sdělení chovatelů malou životaschopností, jen 

výjimečně neopatrností feny. Mrtvě se narodila 4. 

  

I přes tyto nepříjemné situace jsem viděl pěkné vrhy se správnou péčí a chovatelským vztahem. 

Nadšení i přes nemilou atmosféru zvýšených nákladů, menší zájem při umísťování štěňat bylo stále 

patrné. Je potřeba si považovat poctivého přístupu k chovatelství a pokračovat tak v tradici našeho 

plemene. Vážím si právě uděleného čestného členství našeho Klubu. Chtěl bych se dál podílet  na 

udržení zdravé aktivity v porovnání s ostatními plemeny a kluby. 
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